
“卓越环球”高端个人医疗保险 臻选计划

若有变动,以上医疗机构名单将及时更新在本公司网站www.axa.cn。

These lists above will be updated timely if have changes and the latest list is available at www.axa.cn. 

本资料仅供参考。请留意投保须知、服务手册，并关注责任免除等重要事项。完整的保险责任、责任免除等内容，请参阅保险合同条款，

并以该条款为准。

This material is for reference only. Please pay attention to the application notice, service instruction manuals, and 

important matters such as exclusion clause. For complete insurance coverage and exclusion, etc., please refer to the terms 

and conditions of insurance policy and the terms and conditions shall prevail.

卓越环球 臻选
（适用于2025年11月1日起生效的保单

with policy effective from November 1, 2025）

昂贵医院机构列表 List of high cost providers
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医院名称 Hospital Name
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百汇医疗集团旗下在中国香港所有的医疗机构
All the medical centers including hospitals belonging to Parkway Group in Hong Kong

2 港安医院 
Adventist Hospital

香港明德医院 
Matilda Hospital

香港养和医疗集团旗下所有医疗机构 
All Medical Institutions belong to HKSH Medical Group

香港运动医学中心 
Sports Medical Centre (Hong Kong)

香港嘉诺撒医院 
Canossa Hospital

香港播道医院 
Evangel Hospital

香港浸信会医院 
Hong Kong Baptist Hospital

香港宝血医院（明爱）
Precious Blood Hospital (Caritas)

香港圣保禄医院 
St. Paul's Hospital

香港圣德肋撒医院 
St. Teresa's Hospital

香港仁安医院 
Union Hospital

港怡医院 
Gleneagles Hong Kong Hospital


